
 

Gavere durft/ N-VA: beleidsverbintenissen voor 2019 - 2024 

Lijst 
Nr. 

 

Inhoudstafel Beleidsverbintenissen Gavere durft/ N-VA 
 

1. Hedendaags besturen (Klik hier) 
 
2. Verenigingsleven & buurtwerking (Klik hier) 

 
3. Gemeentelijke communicatie & samenspraak (Klik hier) 

 
4. Cultuurbeleving & erfgoed & bib-beleid (Klik hier) 

 
5. Welzijn: geïntegreerd sociaal beleid, gezinsbeleid, inclusief- & 

seniorenbeleid & mantelzorg (Klik hier) 
 

6. Natuur, milieu, omgeving & recyclagepark (Klik hier) 
 

7. Tewerkstelling & economie & werk (Klik hier) 
 

8. Mobiliteit (Klik hier) 
 

9. Gezond financieel evenwicht (Klik hier) 
 

10. Een gemeentelijke sporthal (Klik hier) 
 

11. Kinderen & jeugd (Klik hier) 
 

12. Onderwijs in Gavere (Klik hier) 
 

13. Recreatieve & competitieve sport (Klik hier) 
 

14. De toekomst van de sportdreef (Klik hier) 
 

15. Verkeer & infrastructuur & patrimonium (Klik hier) 
 

16. Veiligheid (Klik hier) 
 

17. Creatief omgaan met kerkgebouwen (Klik hier) 

 
18. De markt in Gavere (Klik hier) 

 
19. Respect voor de schaarse open ruimte en voor land- & tuinbouw (Klik 

hier) 
 

20. Openbaar domein & publieke ruimte (Klik hier) 

 
21. (Sociaal) wonen in Gavere (Klik hier) 

 
22. Hoe geldig stemmen? (Klik hier) 
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1. HEDENDAAGS        
BESTUREN 

 
Enkele vaststellingen 
 
• Politiek beleid voeren: 
o Politiek = met beperkte 

middelen, de beste keuzes 
maken  

o Een sterk financieel plan is 
daarvoor nodig 

 
• Samen met dé burger en dé 

gemeentelijke administratie is dé 
politiek een belangrijke dimensie in 
het beleven van het 
maatschappelijk gebeuren.  

 
• Onze maatschappij verandert zéér 

snel door én de demografie én de 
technologie: 
o Meer mensen 
o Een snelle vergrijzing van de 

maatschappij 
o Een vergroening van … 
o Een verkleuring van … 
o Meer alleenstaanden, meer 

gezinsdunning 
o De digitalisering neemt een hoge 

vlucht 
o Sterk toenemende zorg 
 

• Jaarlijkse hoge immigratie & 
geboorten versus hoge emigratie & 
sterfte in Gavere: 
o Vrij hoge cijfers 
o In: ca. 700 personen 
o Out: ca. 600 personen 
 

• De toenemende individualisering 
van de burger: 
o Mondig, met een eigen mening & 

wil creatief mee-participeren 
o Kinderopvang buiten de klassieke 

uren 
o Meer vrije tijdsvraag én -aanbod 
o Meer wonen op maat 
o Meer zorg op maat 
o Meer service op maat 
 

• Integratie gemeente & OCMW: 
o De gemeentelijke- en OCMW-

dienstverlening gebeurt al vanuit 
hetzelfde gebouw 

o De integratie van beide diensten 
is grotendeels afgewerkt 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ NVA verbindt zich tot een 
adequate, efficiënte en service-gerichte 
beleidsbenadering en administratie ten bate van de 
huidige én de nieuwe inwoners.  
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij willen de burgers met elkaar verbinden, o.a. 
intro-avond nieuwe inwoners, ouders 
nieuwgeborenen samenbrengen. Binnen een snel 
veranderende maatschappij is dit absoluut 
noodzakelijk. 
 
Wij beseffen dat de politiek – na rijp beraad - moet 
beslissen. Een onderbouwde burgerparticipatie 
is daarbij belangrijk voor sommige dossiers. Maar, 
de politiek dient eerst de ‘vrijheidsgraden’ (budget, 
grote krijtlijnen, project afbakening qua timing en 
uitvoering) van een project toe te lichten. Zo komen 
we tot een samenspraak eerder dan een ongeleide 
inspraak, die alleen tot veel frustraties leidt. 
 
Wij zullen acties ondernemen om te komen tot een 
sterkere medewerking van de burger voor een 
medezorg voor erfgoed, geschiedenis, eigen buurt 
en de properheid op straat: sneeuwruimen van de 
voetpaden, steentjes opvegen op fiets- en 
voetpaden, enz.  
 
Wij zullen een jaarlijks budget vrijmaken om op 
basis van een subsidiereglement kleinschalige 
burgerinitiatieven om het maatschappelijk 
samenleven te ondersteunen. 
 
Wij zullen de decretaal bepaalde wijzigingen qua 
integratie OCMW-gemeente vanaf januari 2019 
effectief en efficiënt doorvoeren. De voorzitter 
‘commissie sociale zaken OCMW’ zal toegevoegd 
worden aan het College. 
 
Uit de vele gesprekken met onze inwoners blijkt 
dat er een effectief en correct 
handhavingsbeleid moet komen, eerder dan een 
ontsporend gedoogbeleid, waar velen last van 
hebben. Dit geldt zowel voor storend sluipverkeer, 
ordeloos parkeren, zwerfvuil, etc. 
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2. VERENIGINGSLEVEN 
& BUURTWERKING 

 
Enkele vaststellingen 
 
• Het verenigingsleven is het cement van 

een bekommerde en toekomstgerichte 
maatschappij  

 
• Het verenigingsleven in Gavere was en is 

nog steeds grotendeels op dorpsniveau 
georganiseerd. 

 
• Mensen gemotiveerd houden om jarenlang 

een taak binnen een ‘klassieke’ vereniging 
op te nemen vereist heel wat empathie en 
respect.  Mensen zijn wél gemakkelijker te 
motiveren tot medewerking aan een 
éénmalig, leuk project.  

 
• Er is nood aan ruimte voor verenigingen, 

zowel financieel als qua tijd, als qua 
ontmoetingsruimte. 

 
• De klassieke verenigingen staan onder de 

druk van de huidige tijd; vandaar minder 
(jonge) bestuursleden die zich willen 
inzetten voor een jarenlang engagement:  
o Minder tijd gezien 2 werkenden 
o Veel meer en divers andere aanbod 
o Meer reizen in de vrije tijd en weekends 
o Vrije tijd wordt niet (langer) meer in 

eigen dorp doorgebracht 
o Velen denken hun buren véél minder 

nodig te hebben 
o De sponsoring is officiëler, maar minder 

geworden, waardoor de middelen slinken 
 

• De middelen voor o.a. cultuur, jeugd en 
sport zijn ingekapseld in het 
gemeentefonds. Daardoor is er soms 
minder externe druk bij de overheid om te 
investeren in haar verenigingsleven 

 
• Er ontstaan ook andere, meer ‘ad hoc’ 

burger-initiatieven buiten het 
verenigingsleven.  

 
• Meer en meer buurten en buurtcomité’s 

organiseren een (éénmalige/ jaarlijkse) 
buitenbijeenkomst voor de inwoners van 
hun buurt, wijk of naaste omgeving 

 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot het 
voorzien van noodzakelijke middelen zodat een 
sterk ontwikkelend middenveld, verenigingen, … 
zichzelf verder kunnen ontplooien: 
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij willen een groot respect en erkenning naar 
voor brengen voor mensen die zich actief inzetten 
in een vrijetijdsorganisatie en het 
verenigingsleven. Daarom zullen we die 
verenigingen die mensen samenbrengen extra 
ondersteunen. Het gezellige verenigingsleven en 
een aangename buurtwerking spelen een grote rol 
in de evolutie naar een ‘warme’ maatschappij. 
 
Wij willen het verenigingsleven ondersteunen, 
via beschikbare middelen en integratie van 
evenementen van verenigingen, waardoor ze 
meer draagkracht krijgen. Wij willen de 
verenigingen een forum geven op de 
welkomstavond voor nieuwe inwoners. 
 
Wij willen de jaarlijkse tradities van 
kermissen, jaarmarkten bewaren en 
ondersteunen en ook controlerend toezien op 
risico-inschatting bij de organisatie van grotere 
evenementen.  
  
Wij willen ook de band tussen de ‘ongebonden’ 
burgers verstevigen door bv. het opzet van een 
jaarlijks ‘dorp in de kijker’ concept, waarbij een 
regierol voor het bestuur is weggelegd. Wij bieden 
op die manier een kapstok aan om de creativiteit 
van die dorpsverenigingen te ondersteunen, 
zuurstof te geven en er alle inwoners bij te 
betrekken.  
Wij willen de formule van de nieuwjaarsreceptie 
herbekijken: alternerend in het GOR, in een 
deelgemeente als buitenactiviteit, voor alle 
inwoners en in samenwerking met plaatselijke 
handelaars. 
 
Wij willen de toenemende buurtwerking een 
plaats geven en ondersteunen door een 
subsidiereglement te ontwikkelen, logistiek te 
ondersteunen en meer samenspraak te geven. 
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3. GEMEENTELIJKE  
COMMUNICATIE 

& 
SAMENSPRAAK 

 
 

Enkele vaststellingen 
 
• De burger wil duidelijke, correcte en 

tijdige informatie van de (lokale) 
overheid. 

 
• De sociale media spelen een grote rol 

in de dagelijkse nieuwsuitwisseling 
en deze evolutie gaat nog grotere 
proporties aannemen. De kloof 
tussen de actieve gebruikers en de 
niet-actieven groeit spectaculair, 
maar alle burgers moeten wel tijdig 
de noodzakelijke info ontvangen, 
een grote uitdaging. 

 
• De gemeentelijke informatiedragers 

worden gewaardeerd; sommige zijn 
sterk informatief, andere periodiek, 
weer andere on-line. 

 
• De gemeentelijke communicatie- 

ambtenaar is in dienst, maar 
vandaag weinig ‘zichtbaar’. 

 
• De digitale infoborden (105 000 

euro) worden wel actief gebruikt, 
maar de rijdende lezer ziet slechts 1 
boodschap.  

 
• Het digitale 

gegevensuitwisselingsaspect is 
positief qua vermindering van de 
tijdsbesteding, bezoeken aan het 
gemeentehuis, maar sluit heel wat 
persoonlijk contact uit. 

 
• Heel veel burgers merken op dat 

antwoorden op concrete vragen 
uitblijven en dat er veel te weinig 
feedback komt op klachten … 

 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een 
efficiënte, transparante vooral duidelijke 
communicatie met alle geledingen van het 
maatschappelijk bestel. 
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij zullen de digitale communicatie tussen 
overheid en burger ten volle ondersteunen, zodat 
onze inwoners gemakkelijker allerlei administratieve 
zaken adequaat kunnen regelen. 
  
Wij willen het gemeentelijk infoblad voornamelijk 
richten op toekomstige evenementen, 
gebeurtenissen, brede info-uitwisseling.  
 
Wij willen via de gemeente een communicatieve 
regierol vervullen, zodat er een betere afstemming 
komt tussen verenigingen en organisaties bij het 
vastleggen van programma’s en evenementen. 
 
Wij willen actie ondernemen om de info via de 
gemeentelijke website & de wekelijkse digitale 
nieuwsbrief bondig, op tijd en transparant te 
brengen. Wij zijn er ons van bewust dat niet iedereen 
een internetverbinding heeft en willen een alternatief 
onderzoeken. 
 
De mandatarissen van Gavere durft/ N-VA 
verbinden zich ertoe de burgers efficiënt, correct en 
eerlijk te woord te staan & de burger te helpen binnen 
de grenzen van wat deontologisch aanvaardbaar is.  
De pers wordt op een correcte en tijdige manier op de 
hoogte gebracht. Vóór elke gemeenteraad wordt 
opnieuw een persmoment voorzien. 
 
Wij nemen de klachtenbehandeling steeds ‘au 
sérieux’ via een 2 stappenplan. Bevestigen 
ontvankelijkheid van de klacht binnen de 3 werkdagen 
en er wordt altijd een finaal antwoord verstrekt.  
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4. CULTUURBELEVING 
& ERFGOED 

& BIB-BELEID 
 

Enkele vaststellingen 
 
• De bib-werking in Gavere blijft op een 

hoog peil draaien in vergelijking met de 
omliggende gemeenten in het ZOVLA-
gebied. Waakzaamheid is evenwel 
geboden gezien de verdere digitalisering 
het boeken-lezen zou onderuithalen. 

 
• Met de bib-commissie, cultuurraad, 

erfgoedcel, … blijken er heel wat 
verschillende ‘adviesraden’ al dan niet 
met specifieke werkgroepen te bestaan 
en dreigt het cultuurbeleid té versnipperd 
te geraken. Een herschikking is 
aangewezen. 

 
• Voormalige grote evenementen (Slag bij 

Gavere, Dorp aan de Schelde, …) 
betekenden een ware boost voor het 
verenigingsleven, op gebied van 
creativiteit, onderlinge samenwerking én 
uitstraling van de gemeente.  

 
• De gemeente heeft veel meer te bieden 

aan de niet-Gaverling: er is meer 
samenspraak nodig om het belang van 
toerisme, Gaverse streekproducten, … 
verder te laten groeien. 

 
• Het GO zaal Racing wordt ingehuurd voor 

zeer verschillende evenementen bij 
gebrek aan andere beschikbare ruimtes. 

  

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een beleid 
dat de inwoners aanzet tot cultuurbeleving in de 
breedste zin van het woord. 
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij onderkennen de inspanningen en realisaties van 
de heel verschillende culturele organisaties die onze 
gemeente rijk is.   
 
Wij zullen de bib-werking op allerlei vlakken 
verder ondersteunen. De investeringen in 
mediadragers (boeken, tijdschriften, DVD’s, CD’s 
enz.) dient sterk opgevolgd te worden, gezien de 
toenemende digitalisering. 
 
Wij zullen de adviserende organen (Bib, cultuur, 
toerisme, erfgoed, … ) herschikken in een 
adviserende, formele ‘vrijetijdsstructuur’, die 
waakt over middelen & infrastructuur, die het 
overzicht houdt over de verschillende projecten, … 
en in onderscheiden werkgroepen (bib, 11 juli-
comité, reuzen, …) waar de geïnteresseerden in een 
bepaald domein hun ding kunnen doen.  
 
Wij initiëren, begeleiden en ondersteunen een paar 
grote evenementen, die de middenveldwerking 
kunnen mobiliseren én attractief zijn voor onze 
inwoners. Evenementen als ‘de slag bij Gavere’, 
Gavere, ‘dorp aan de Schelde’, … waren successen 
en leidden tot veel interesse en amusement van 
klein en groot. 
 
Wij willen met acties gericht op de mogelijkheden 
tot passief plattelandstoerisme, B&B’s, lokale 
streekproducten, volkstuinen …. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Gavere durft/ N-VA: beleidsverbintenissen voor 2019 - 2024 

Lijst 
Nr. 

5. GEINTEGREERD 
SOCIAAL BELEID & 
GEZINSBELEID & 

INCLUSIEF- & 
SENIORENBELEID  
& MANTELZORG 

 
Enkele vaststellingen 

 
• Zorgbehoevenden kennen niet 

altijd de juiste weg naar 
zorgverstrekkers, subsidies en 
ondersteuningsmogelijkheden. 

 
• Er is geen overkoepelend 

armoedebeleid. Informatie 
bereikt gezinnen in armoede 
niet (bijtijds). 

 
• Men zet vaak te laat de stap 

naar hulpverlening en 
schuldbemiddeling. 

 
• 40 % van de woningen op het 

platteland zijn niet aangepast 
wanneer de bewegingsvrijheid 
van het individu vermindert 

 
• Vrijwilligers(-organisaties) 

maken de buurtcohesie gewoon 
sterker 

 
• Typisch voor Gavere: 
o Geen gemeentelijk of OCMW 

rusthuis 
o Diverse assistentie-woningen 

in Gavere: nu 121 sociale 
huurwoningen  

 
• Gezondheidzorg: Preventie- en 

sensibiliseringsbeleid 
gezondheidszorg kunnen beter 

 
• Gavere kan nog steeds verder 

werken aan toegankelijkheid 
van openbare ruimte en 
aangepast infrastructuur voor 
personen met en beperking  

 
• Goed werkende seniorenraad. 
 
• Ruim aanbod in Gavere aan 

verenigingen voor de 60+-ers, 
echter weinig samenwerking 
onderling. 

 
• Door de stijging van de 

levensverwachting krijgen we 
een generatiekloof tussen de 
senioren. 

 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot het voorzien 
van een adequate zorg voor het welzijn van elke 
Gaverling 
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij willen het zorgbeleid leefbaar houden naar de 
toekomst toe, wetende dat we leven in tijden van snel 
veranderende maatschappelijke patronen (vergrijzing, 
vereenzaming, …) waar iedereen mee geconfronteerd kan 
worden (grootouders, ouders, jongeren). 
De kerntaken van de OCMW-functie dienen dus 
grondig geëvalueerd te worden in het kader van deze 
maatschappelijke evolutie, ook al vervult het OCMW 
reeds heel wat meer taken dan destijds bij de oprichting.  
 
Wij willen vanuit een regierol een geïntegreerd 
sociaal beleid voeren, waarbij binnen alle 
beleidsdomeinen rekening gehouden wordt met de 
impact op gezinnen, personen met een beperking, 
senioren, mensen in armoede en anderen. 
Wij opteren voor een ondersteunend gezinsbeleid. 
Wij zullen verder een kwaliteitsvolle én flexibele 
kinderopvang organiseren en opvoedingsondersteuning 
(laten) verstrekken.  
Gezien armoede een complexe problematiek is met 
effecten op zorg, wonen, energie, cultuur, gezondheid, 
mobiliteit, zullen wij gezinnen in armoede ondersteunen: 
hulp geven waar men recht op heeft, 
subsidiemogelijkheden aankaarten, het zelfbeeld van die 
gezinnen versterken, kinderen leren omgaan met geld, 
schoolwerkbegeleiding, enzoverder. 
 
Wij zetten in op een goede gezondheidszorg in 
Gavere. Preventie en sensibilisering o.a. via een 
samenwerking met Logo, een inschakeling in het 
preventiebeleid van de Vlaamse Gemeenschap; door bv. 
kwetsbare groepen alsook de onthaalouders kosteloos in 
te enten tegen de griep. 
We gaan voor een inclusief beleid, dus geen apart beleid 
voor personen met een beperking.  
Daarbij streven we de integrale toegankelijkheid na. Dit 
betekent dat alle voorzieningen (gebouwen, diensten, 
publieke ruimte) voor wonen, leven, werken, 
communicatie … effectief bereikbaar, toegankelijk en 
bruikbaar moeten zijn voor iedereen. We proberen 
personen met een beperking zoveel mogelijk te laten 
participeren aan het maatschappelijke leven bv. door 
kansen te bieden op maatwerk, verenigingen stimuleren 
inclusief te zijn, .... 
 
We gaan voor een ouderbeleid dat elke senior 
ondersteunt, door een nauwe samenwerking met het 
lokaal dienstencentrum als laagdrempelig meldpunt op te 
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• De vergrijzing (ook in Gavere) 
zal blijven stijgen. 

 
• Mantelzorgers zullen meer en 

meer een aandeel hebben in 
zorg 

 

zetten. Vanuit de dienst Gezinshulp kan er advies, 
instructie en voorlichting rond vragen over thuiszorg en 
psychosociale ondersteuning gegeven worden. Verder, 
zorg op maat en verenigingen voor senioren actief blijven 
ondersteunen ter bevordering van de sociale cohesie en 
om het sociaal isolement te verminderen.  
Concreet: laagdrempelig vrijwilligerswerk voor senioren 
(vrijwilligersbeurs), een bankenwandelpad creëren, en de 
strijd tegen vereenzaming en sociaal isolement 
aanpakken via georganiseerde huisbezoeken; 
buurtwerking stimuleren 
 
We gaan voor een uitgebouwd mantelzorgbeleid, 
gezien vele zorgbehoevende personen toch zo lang 
mogelijk en zo goed mogelijk willen thuisblijven en daar 
willen geholpen worden. Een mantelzorgtoelage 
beschouwen we dan ook niet enkel als een financiële hulp, 
maar eerder als blijk van waardering voor de 
mantelzorger.  
 
Wij zullen zorgen voor de noodzakelijke sociale 
woningen in functie van de wettelijke opdrachten. Wij 
opteren daarbij deze zoveel mogelijk te integreren in het 
centrum van de gemeente, doch te verspreiden over 
gans Groot-Gavere.   
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6. NATUUR, 
MILIEU en 
OMGEVING 

 
Enkele vaststellingen 
 
• De omgevingsvergunning 

vervangt de stedenbouw-
kundige en 
milieuvergunning 

 
• Het nieuwe natuurdecreet 

verruimt de 
mogelijkheden in kader 
van natuurbeheer 

 
• Ingevolge het aangegane 

burgemeestersconvenant 
verbinden gemeente zich 
ertoe CO2-uitstoot met 20 
% te verminderen 

 
• Herbicidengebruik kan 

niet langer: mechanisch 
of via hittebron 
verwijderen van onkruid 
op (voet)wegen, … 

 
• De ruimte op het 

recyclagepark Gavere is 
weliswaar beperkt, maar 
het park ligt wel centraal. 

 
• Discussie omtrent het 

gewicht van het 
aangevoerde afval 

 
• De trappen naast de hoge 

containers zijn niet 
service-vriendelijk, zeker 
niet voor iets oudere 
parkbezoekers 

 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een haalbaar evenwicht 
tussen natuur, milieu en onze omgeving en een herschikking van 
het recyclagepark 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij willen het Scheldevalleiproject-gebied bewaren zoals 
eertijds vooropgesteld en andere waardevolle stukjes natuur in 
Gavere veiligstellen. 
 
Als bestuur willen we inspanningen leveren in het kader van de 
klimaatdoelstellingen én ook de resultaten geregeld 
communiceren. Stelselmatig ook alle gemeentelijke infrastructuur 
aanpakken qua isolatie, temperatuurregeling gebouwen en de 
CO2-reductie cijfers jaarlijks publiceren. 
Wij willen als bestuur een aantal concrete zaken activeren, 
controleren en actief toezien op o.a.: het verbeteren van de 
openbare netheid via méér burgerparticipatie en door het 
programma van het vegen van de straten en pleinen op vaste 
kalendermomenten in te plannen; door het bestrijden van kleine 
stedenbouwkundige overtredingen, daar dit een ondermijning is 
van een goede burgerhouding;  
door de plaatsing van bladkorven in de herfst op locaties waar de 
bladval, te wijten aan bomen op openbaar domein, substantieel 
is; door de zwerfvuilproblematiek te reduceren, ook via 
bovengemeentelijke afspraken 
 
Wij zetten in op een vermindering van afval en willen de 
doelstelling van 137 kg/jaar/inwoner halen, door actief te 
communiceren naar de bevolking rond circulaire economie, 
kringloopeconomie, afvalbeheersing, selectief inzamelen van 
afval, de promotie rond thuiscomputeren aan te houden en 
blijvend in te zetten op de opleiding van compostmeesters 
  
Wij willen de werking van de Gaverse MiNa-raad 
herwaarderen en de samenwerking met derden activeren (o.a. 
het RLVA - Regionaal Landschap Vlaamse Ardennen) en de 
samenwerking met Broeder Ebergiste (zwerfvuilinzameling) 
bestendigen. 
 
Wij willen een informatie- en sensibiliseringscampagnes rond 
dierenwelzijn opstarten en actie ondernemen, door o.a.: de 
invoering van een permanente sterilisatieactie voor zwerf- en 
huiskatten in overleg met de sector van dierenartsen en 
vrijwilligers; door een apart register in te voeren voor klachten 
rond dierenverwaarlozing en dierenmishandeling; door de vraag 
te evalueren rond losloopzones voor honden, bv in de Sint 
Janslaan, Sportdreef, … . 
 
Wij willen een minder gedoogbeleid voor het niet-opruimen 
van hondenpoep door de burger steevast te wijzen op zijn 
verantwoordelijkheid.  
Er is ook een noodzaak te voorzien in een tijdige communicatie 
naar de bevolking bij het afsteken van vuurwerk… of meer nog, 
geluidsarm vuurwerk af te schieten.  



 

Gavere durft/ N-VA: beleidsverbintenissen voor 2019 - 2024 

Lijst 
Nr. 

Terug naar overzicht  

 

Illustratie: een voorbeeld van een dergelijk recyclagepark in een andere gemeente: 

 

 

 

 
Wij houden het basisprincipe ‘de vervuiler betaalt’ aan, maar 
zullen nagaan of een aparte inzameling van het GFT zinvol is qua 
kost en service.  
Wij stellen voor dat het recyclagepark blijft uitgebaat worden door 
de gemeente zelf en deze verantwoordelijkheid niet overgedragen 
wordt aan IVM.  
 
Het recyclagepark blijft wel op z’n huidige locatie, centraal in de 
gemeente.  
Wij zullen wel op korte termijn nagaan of de aanrij- en afrijflow 
op het recyclagepark kan aangepast worden vanuit 2 oogpunten: 
nl, een groot oprijdbaar platform voorzien tussen de meest 
gebruikte containers, zodat de burger de verrijdbare trappen niet 
langer dient aan te wenden om zaken in de containers te gooien 
en verder door heel concreet te onderzoeken of een 
weeginstallatie (voor bepaalde afvalfracties) kan voorzien worden 
op het park. 
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7. ECONOMIE &             
WERK & 

TEWERKSTELLING 
 

Enkele vaststellingen 
 
• De gemeente Gavere heeft 

volgende kencijfers: 
 
o Lage werkloosheid: ~ 3% 
 
o Hoge werkzaamheidsgraad: ~ 78 % 

 
o Inwoners die werk vinden in eigen 

gemeente: 46 % 
 

o Gemiddeld inkomen = ca. €37 000  
 

o Ca. 1220 zelfstandigen, 
handelszaken en bedrijven 

 
o Economische belastings- inkomsten 

= 285000 euro/jr (Ter vergelijking: 
in Nazareth is dat ca. 1 000 000 
euro door o.a. het industrieterrein 
De Prijkels, e. ) 

 
• KMO-gerichte zaken: 
 
o Een 2de ontsluiting van De 

Industriezone Legen Heirweg blijft 
een heikel en onopgelost probleem, 
met als resultaat een blijvende hoge 
verkeersdruk op de Bernstraat en de 
Stationsstraat 

 
o Er is té weinig concrete 

communicatie tussen bestuur, 
bedrijven en de intercommunale 
Veneco 

 
o Nieuw Afvalverwerkingsbedrijf op de 

Industriezone Legen Heirweg 
genereert heel veel extra traffic 

 
o Het project KMO-zone De Meire is al 

12 jaar vastgeroest en wacht op 
concrete stappen tot ontwikkeling 
van deze zone. Heel wat gegadigden 
(zelfs uit eigen gemeente) haakten 
dan ook af. 
 

 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot de realisatie 
van een ondernemings- en handelsvriendelijke 
gemeente omwille van de welvaart, de lokale 
tewerkstelling en de maximale kansen voor 
zelfstandige ondernemers.  
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
We zullen een goed onderbouwd dossier samenstellen 
rond de ontsluiting van het Industrieterrein 
Legen Heirweg naar de N60 via Nazareth en dit 
gaan verdedigen bij de bevoegde ministeries.  

 
We streven naar een verdergaande 
vertegenwoordiging in de Intercommunale 
Veneco en zullen de Gaverse belangen véél actiever 
opvolgen en verdedigen. We willen ook jaarlijks min. 
2 vergaderingen opzetten tussen het 
Bedrijvenplatform, het bestuur & Veneco. 
Samen met Veneco willen we de KMO-zone De Meire 
op korte termijn realiseren en tegelijkertijd peilen naar 
de (jarenoude) interesse van potentiële bedrijven. 
  
Wij willen meer bijstand en ondersteuning bieden 
aan de lokale handel en zelfstandigen door o.a. 
een nauwere samenwerking op te zetten met het 
Handelscentrum Gavere rond verschillende thema’s: 
meer proactieve betrokkenheid bij grootschalige 
wegeniswerken, mobiliteit en wegomleidingen. Verder 
willen we de economische belangen ondersteunen via 
goede openbare voorzieningen.  
 
Wij beogen een verdere groei van de DCO Werk aan 
Huis vzw dienstencheque-onderneming als werkplek 
voor méér dan 70 werknemers én als dienstverlener 
aan gezinnen via de poetsdienst en strijkwinkel.  Het 
nieuwe samenwerkingsverband Wijk-werken Leie-
Schelde (vervanger van de PWA) heeft heel wat 
opportuniteiten voor werkzoekenden, als opstap naar 
een job in de reguliere economie. 

 
Actieve participatie in Streekoverleg: snel en 
adequaat inspelen op projecten en regionale 
opportuniteiten ter voordeel van onze gemeente 
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8. MOBILITEIT 
 

Enkele vaststellingen 
 
• Van basismobiliteit naar 

basisbereikbaarheid, die de 
mobiliteitsbehoefte en de bestemming meer 
centraal stelt 

 
• Storend & onveilig sluipverkeer in diverse 

woonbuurten, op gemeentewegen en op 
landelijke wegen 

 
• Veralgemeend gebruik elektrische fiets 

 
• Trage wegen: duidelijkheid qua doorgang en 

gebruik én het onderhoud laat vaak te 
wensen over 

 
• Het centrum van Asper is nu al tijdens de 

piekuren zwaar file-gevoelig en de op stapel 
staande extra woonprojecten (ingeschat op 
ca. 65 extra woongelegenheden in het 
dorpscentrum) zullen de situatie nog 
verergeren. Er is evenwel geen evidente 
oplossing gezien de smalle, bochtige weg. 
Het eventueel sluiten van 
spoorwegovergangen zal de problematiek 
gewoon verergeren. 

 
• Een koppeling mobiliteitsbeleid en 

ruimtelijke ordening moet veel intenser 
 

• 2de Ontsluiting Industrieterrein Legen 
Heirweg: 
o Probleem: lusten voor Gavere, lasten voor 

Nazareth 
o Het dossier is momenteel vastgeroest. 
o Welke rol kan/ wil de provincie spelen?  
 

• Er ontbreekt duidelijk een onderbouwd 
parkeerbeleid voor het centrum van Gavere:  
o Parkeerterrein Sportdreef kan niet gebruikt 

worden én voor langparkeren ipv de Markt 
én voor de sporthalbezoekers 

o Het is onlogisch de dure zone achter de 
Horizon als parkeerterrein te gebruiken 

 
• Het voorziene Mobipunt (De Lijn) aan de 

Brandweerstraat stemt niet veel burgers 
tevreden want ver van het Centrum 

 
• Baaigem blijkt steeds onderbedeeld qua 

bereikbaarheid van het openbaar vervoer. 
Een vastgeroest dossier. 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor 
een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een 6-
jaarlijkse grondige herziening van het 
gemeentelijk mobiliteitsplan, incl. de nodige 
acties en het implementatieplan 
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-
VA: 
 
Wij streven naar duidelijkheid qua 
parkeerbeleid in Gavere centrum en hebben 
een voorstel in gedachten voor de 
verkeersituatie in Asper-dorp. 
 
Wij willen steeds een mobiliteitstoets bij 
belangrijke ruimtelijke ingrepen, willen 
stelselmatig aparte doorsteken voor trage 
weggebruikers en willen 30 km zones realiseren 
met as-verschuivingen i.p.v. met drempels. 
 
Wij willen samen met De Lijn en de NMBS het 
openbaar vervoer aantrekkelijker maken en 
tevens van Infrabel duidelijkheid krijgen omtrent 
hun plannen m.b.t. de spoorwegovergangen.  
 
Het knooppunt openbaar vervoer (nu 
voorzien als Mobipunt aan de Brandweerstraat) 
is ver van het centrum én het Station, moet 
opnieuw worden bekeken en wordt gerealiseerd 
met budget van De Lijn.  
 
Wij willen een meer verantwoord rijgedrag 
afdwingen. Politioneel minder gedoogbeleid en 
méér actie bij onverantwoord parkeren, 
overdreven snelheid, storend sluipverkeer, enz.. 
 
Vanuit de dorpsbenadering willen we de Atlas 
der buurtwegen (1841) actualiseren in 
samenspraak met landbouwers en 
plattelandsbewoners én met aandacht voor 
recreatiedruk en zwerfvuilproblematiek.  
 
We stimuleren de fiets als vervoersmiddel: 
een fietsbeleidsplan als deel van het 
mobiliteitsplan, voorzien van de aangepaste 
infrastructuur en een toezicht op een 
verkeersveilige fietsuitrusting, vnl. bij leerlingen.  
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9. GEZOND 
FINANCIEEL 
EVENWICHT 

 
Enkele vaststellingen 

 
Jaarlijkse inkomsten & uitgaven: 
relatief in evenwicht 
 
Liquide middelen: 
6 117 072 euro 
 
Schuld eind 2017: 
€8 736 355 (lange termijn) 
€3 639 355 (korte termijn) 
De LT-schuld daalde tussen 2007 
en 2013 van 19 M tot 12 M. 
 
De huidige gemeentelijke 
(aanvullende) belastingtarieven 
werden gevoelig verhoogd sinds 
2013: 
APB = van 6.5% naar 7.3 % 
OOV = van 1200 naar 1300, met 
het doel uit te komen op het 
Vlaams gemiddelde, eerder 
dan de noodzaak tot 
dergelijke verhoging te 
bewijzen. 
 
Gavere durft/ N-VA vond deze 
verhogingen altijd al té zwaar!   
 
Wie heeft gelijk?  
Sinds 2013 zijn de inkomsten van 
de aanvullende personen-
belasting evenwel met 34.52 % 
gestegen, wat overmatig veel is. 
 
De beschikbare activa qua 
infrastructuur werd de laatste 
legislatuur door verkoop sterk 
verminderd; werden immers 
verkocht: 4 pastorieën, OCMW-
gronden en het OCMW-gebouw. 
 
De resterende gemeentelijke 
eigendomspercelen zijn zeer 
beperkt en klein in oppervlakte 
 
De inschakeling van allerhande 
studiebureaus voor 
beleidsbepaling kost handenvol 
geld: de Markt (€92 000), de 
sporthal (ruim €100 000), …  
 
De verdere uitbouw van het 
dubbel rioleringsstelsel over de 
volgende jaren zal nog een zware 
financiële bijdrage van de 
gemeente eisen.  
 
 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot het behoud van 
een haalbaar en betaalbaar financieel evenwicht en een 
beheersing van de belastingen en de schulden: 
 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
Wij willen volgende belastingtarieven opleggen: 
Een vermindering van de aanvullende 
personenbelasting naar 7.0 % 
Het behoud van de 1300 opcentiemen op de onroerende 
voorheffing 
Het behoud van andere retributie- en belastingtarieven. 

 
Wij willen de gemeentelijke schuld zeker onder controle 
houden; voor een eventuele grote investering (bv een 
sporthal van 5 à 6 M) laten we de schuld toenemen naar 
ca. 14-15 M euro, of een schuldniveau van ca. €1200 per 
inwoner; verschillende omliggende gemeenten hebben 
een schuldenlast van méér dan €2000/ inwoner. 
De andere investeringen worden uiteraard mee in het 
meerjarenplan 2019 - 2024 opgenomen   
 
Wij schatten de dotaties in als een voortzetting van de 
huidige:   
Voor het OCMW: in functie van een evoluerend 
(vergrijzing, doelgroepen, …) en aangetoond, dynamisch 
sociaal beleid (nu ca. €650 000 per jaar) 
Voor de Politiezone: bovenop ca. 1 M euro jaarlijks 
bijdrage (incl.  2.5 % jaarlijkse stijging) is er een jaarlijkse 
meeruitgave van €55 000 voor de nieuwbouw van het 
commissariaat aan de N60 in Nazareth. 
Voor de Brandweer Zone Centrum: verwachten niet veel 
verandering  
 
Wij voorzien jaarlijks €500 000 voor het onderhoud 
van de gemeentewegen en een behoud van de jaarlijkse 
subsidies aan de verenigingen en comités. Verder beogen 
we een continue beoordeling van alle exploitatiekosten 
met ontwikkeling van kostenreducties zonder in te leveren 
op de service naar de bevolking. Een continue afweging 
van zelf doen of uitbesteden is absoluut noodzakelijk 

 
Verschillende projecten, toegelicht in andere rubrieken 
van ons programma, hebben natuurlijk hun impact op de 
financiën van de gemeente.  
Elk van deze projecten wordt in de loop van 2019 
opgenomen in het meerjarenplan 2019 – 2024: 
 
• De bouw van een nieuwe sporthal & de herinrichting van 

de Markt  
 
• De participatie in de bouw van een nieuw Politiegebouw 
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2013 2014 2015 2016 2017

Aanv. Personen belasting (7,3%) 3 538 054 3 705 331 4 342 202 4 690 170    4 759 559 34,52%

Opcentiemen Onr. Voorheffing (1300) 2 543 825 2 819 471 2 875 724 2 780 166    2 872 055 12,90%

Totaal ontvangen belastingen  6 083 892  6 526 816  7 219 941  7 472 352  7 633 631 25,47%

Evol. bevolking Gavere [bron: N.I.S] 12 600 12 601 12 595 12 680       12 766 1,32%

Reële gemeentelijke belastingontvangsten [euro] stijging 
over 5 jaar

3,164 3,389 
3,538 

3,705 

4,342 

4,690 

4,759 

2,500

3,000

3,500

4,000

4,500

5,000

2007 2012 2013 2014 2015 2016 2017

Aanvullende Personen Belasting (in -000 euro )
2007 - 2012: schepen van financiën KH

2013 - 2017: schepen van financiën = Open VLD 

• Investeringen in het kader van de herbestemming van 
de kerkgebouwen en de herwaardering van de 
dorpskernen 

 
• Financiële ondersteuning van Scouts Nele Asper bij de 

noodzakelijke bouw van een nieuw onderkomen 
 
• De ontdubbeling van de riolering en de heraanleg van 

de wegenis van de Luxemburgstraat, Pontweg en 
Leebeeklaan en de Gentweg plus de ontdubbeling van 
de riolering in de Veldstraat zijn afhankelijk van de 
beschikbare budgetten van Farys.  
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10. EEN   
GEMEENTELIJKE 

SPORTHAL 
 
Enkele vaststellingen 
 
• Het sportbehoeftenplan geeft 

de noodzaak aan van een 
grote sporthal. Dit plan 
dateert evenwel van 2015 en 
is te actualiseren.  Intussen is 
Vurste-Semmerzake 
overgenomen door KFC 
Gavere-Asper, speelt SC 
Dikkelvenne een paar 
reeksen hoger en heeft het 
bestuur volleybalclub Felco 
naar de zaal in Asper 
verwezen. 

 
• Er is geen enkel zicht op de 

uitbating van de 
sporthalkantine en het 
onderhoud van het complex. 
(Sport)verenigingen hebben 
geen enkel zicht of zij nog 
kantine-ontvangsten gaan 
hebben of niet? 

 
• De studiekosten hebben tot 

dusver ruim de €100 000 
overschreden. 

 
• Stand van zaken 2018: 

 
o 5.5 jaar palaveren zonder 

een afgewerkt plan, zonder 
budget, zonder timing 
 

o Er werden grote ‘bochten’ 
genomen in het dossier en 
er is momenteel geen 
enkele financiële vertaling 
in een meerjarenplan 

 
o Voorziene locatie = A-

terrein aan de Sportdreef, 
waarbij KFC ‘verdreven’ 
wordt, de parking dubbel 
gebruikt moet worden voor 
sportzaal bezoekers en als 
ontlasting parkeer centrum 
Gavere 

 
o Gestart als een werkelijk 

megalomaan project, 
waarbij bijna alle 
infrastructuur aan de 
Sportdreef zou moeten 
verdwijnen. Intussen blijft 
het tenniscomplex en geven 
de senioren in ’t Eiland, de 
jeugd en de petanque er de 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot de studie en de 
realisatie van een professionele gemeentelijke sporthal 
binnen de komende legislatuur 
 
Wij gaan uit van volgende principes bij de realisatie van 
de sporthal: 
 
• Een sporthal die aan de voorwaarden tot competitiesport 

voldoet  
• Die energetisch verantwoord is, met eco-optimalisatie 
• Een investering die door de gemeente betaalbaar is 
• Een degelijke exploitatie die betaalbaar is door de 

gemeente én die een voorspelbaar inkomen oplevert voor 
de sportclubs 

• Vanaf begin 2019: besprekingen met alle 
belanghebbenden 

• Inclusief een appartement voor een conciërge  24/7 
bereikbaarheid (derden) 

• Lage (geluids)hinder voor de omwonenden & parking 
noodzakelijk 

 
Wij kunnen de sporthal als volgt omschrijven: 
• 1500 m² sportveld en noodzakelijke kleedkamers & 

sanitair  
• Extra ruimtes voor squash e.a. binnensporten 
• Geraamd budget: eigen inschatting = 5 à 6 M euro 
• Ruime kantine, dermate opgebouwd dat de vaste clubs 

(volley- en basketbal e.a.) over een eigen tooggedeelte 
kunnen beschikken 
 

Locatie: 
• De gedoodverfde locatie (al 5.5 jaar lang) is het A-terrein 

van KFC Gavere-Asper aan de Sportdreef, maar op vlak 
van bodemstabiliteit & parkeercapaciteit kunnen zich hier 
zware problemen stellen. Verder zou dit een 
onomkeerbare belasting zijn op de ‘groene long’ van de 
Scheldevallei.  

• Echter, het voetbalterrein in Semmerzake is een 
volwaardig alternatief en dient dus bestudeerd te worden 
qua eigendomsrecht & afspraken met de buur, 
bodemstabiliteit, … . Het is de bedoeling deze 
onderzoeken/ besprekingen vanaf begin 2019 aan te 
gaan 
 

We moeten duidelijkheid scheppen over de kantine-
uitbating, aangezien dit van levensbelang is voor 
verschillende clubs: 
• Drankconcessie & nutsvoorzieningen & onderhoud: door 

de gemeente vast te stellen (keuze & leverancier, 
contracten, …)  

• Uitbating kantine: grotendeels door clubs & verenigingen 
zelf, maar de werkwijze & de voorwaarden zijn te 
bespreken  

• Toezicht & controle: we voorzien een conciërge. 
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voorkeur aan te blijven in 
hun huidige locaties. De 
sporthal zal alleen nog 
onderdak verlenen aan de 
sportclubs en de scholen. 

 
Aan het einde van de 
Sportdreef werd in het kader 
van het oorspronkelijke 
megalomane plan inmiddels 
een nieuwe (overbodige?) 
parking aangelegd (€58 000). 
Noch de schutters, noch de 
vissers blijken gelukkig met 
deze parking op grote afstand 
van hun kantine. 
Verder ligt er een plan van liefst 
€400 000 op tafel voor een 
nieuwe kantine voor de Vissers- 
en de Schuttersclub, al is er 
maar een budget voorzien van 
€107 000. Het project ligt dus 
stil 

Wij voorzien een financiering van het complex via een 
lening, wat tot een financieel draagbare schuldverhoging 
voor de gemeente zal leiden. 

 
 

Momenteel schatten wij de timing is als volgt: 
• Studie & voorbereiding klaar tegen eind 2019, incl. 

onderzoek bouwterrein, afspraken met buren, … 
• Dringend een projectplan op te maken 
• Start en finalisatie bouw 2020-2021 

 
Aan een aantal ‘randvoorwaarden’ moet voldaan 
worden: 
• Nieuwe sanitaire installaties (kleedkamers, douches) + 

vergroting kantineruimte in Asper via 
verbouwingswerken: geraamd budget €700 000  

• Aanleg BMX-terrein: te overwegen achteraan op de site 
in Semmerzake 

• Indien de huidige gebruikers van accommodaties in de 
Sportdreef hun activiteiten stopzetten, worden die 
terreinen opgenomen in de ‘groene long’-functie van het 
gebied 

• Overbruggingskrediet + terugbetaling over 20 jaar 
voorzien voor momenteel benadeelde indoorsportclubs 
door de derving van hun kantine-inkomsten (bv. 
volleybalclub Felco) 
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11. KINDEREN & JEUGD 
 

Enkele vaststellingen 
 
• Maatschappelijk gegeven: 
o Heel veel (kleine) gezinnen met 1 

of 2 kinderen 
o Ca. 100 geboorten per jaar 
o Veel gescheiden, éénouder en 

nieuw-samengestelde gezinnen 
o Rol van veel grootouders is 

beduidend (opvang, …) 
o Groot tijdsinname door kinderen 

op sociale media & games, 
waardoor minder ‘spelen onder 
elkaar’. 

o 2-werkende ouders 
o Nooit eerder meer mogelijkheden 

voor kinderen & jeugd op velerlei 
terreinen 

  
• Beleid qua kinderen 
o Uiteraard spelen (groot)ouders 

hierbij de grootste rol, naast 
natuurlijk het onderwijs 

o Samenwerking private 
initiatiefnemers en lokale 
overheid: er bestaan goede 
voorbeelden 

o Blijvende nood aan kwaliteitsvolle 
kinderopvang 

o Via de bibliotheek kan men al een 
groot assortiment 
gezelschapsspelen uitlenen 

 
• Beleid qua jeugd 
o De jeugd participeert steeds 

minder in het gemeentebeleid. 
o De middelen zijn nu ingekapseld in 

het gemeentefonds, een 
jeugdbeleidsplan dient – in 
principe - niet meer opgemaakt te 
worden. 

o Sociale media is niet meer weg te 
denken uit het jeugdbeleid. 

o Ondanks het groot aanbod aan 
jeugdwerking zijn er nog steeds 
hangjongeren. 

  
• De huisvesting voor Scouts Nele 

(Asper) wordt voor de sterk 
groeiende vereniging 
problematisch: momenteel 
gesitueerd in de woonkern, veel 
appartementen vlakbij, zowat 200 
jongeren, …; een her-lokalisatie 
dringt zich (dringend) op. 

 
 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Investeren in de jeugd, is investeren in de toekomst 
 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een kind- & 
jeugdbeleid dat jongeren naast ontspanning ook 
competenties voor het leven aanleert.  
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Wij zetten in op (bijstands)mogelijkheden in het 
opvoedingstraject van kinderen en jongvolwassenen: 
door het ondersteunen van ouders bij hun afwezigheid & het 
ondersteunen van kwetsbare gezinnen, via voldoende 
middelen voor kinderopvang, ondersteuning voor kwetsbare 
groepen. 
Door initiatieven naar voor te brengen ter ondersteuning van 
een rijker opvoedingstraject: maak dat iedereen kan 
fietsen, dat jongeren kunnen omgaan met geld, dat kinderen 
opnieuw leren (samen)spelen. 
 
Wij willen jeugdorganisaties méér betrekken bij het 
uitstippelen van een gemeentelijk jeugdbeleid. Hierbij 
willen we de jeugdraad herwaarderen en een 
jeugdwerkbeleidsplan blijven opmaken. We lanceren 
concrete voorstellen om jongerenparticipatiemomenten te 
organiseren en zo het burgerschap aan te wakkeren.  
Wij willen ook de problematiek van hangjongeren op een 
eigentijdse, maar kordate manier aanpakken.  
 
Wij willen de ontspanningsmogelijkheden voor de 
Gaverse jeugd ondersteunen door bij fuiven fuifcoachen in 
te schakelen en op deze manier een veilige fuifomgeving te 
garanderen en de hinder voor buurtbewoners te beperken.  
Wij zorgen voor een betere financiële ondersteuning en 
opwaardering van de speelpleinwerking en de monitoren.  
 
Wij willen buurtspeelpleintjes uitbouwen in samenwerking 
met ouders én omwonenden.  
 
Wij willen studenten ondersteunen tijdens hun blokperiode 
door stille locaties mét WIFI te voorzien. 
 
Wij zetten in op een nieuwbouw voor Scouts Nele 
(Asper).  In samenspraak met de vzw van Scouts Nele 
(Asper) wordt principieel een her-locatie overwogen in de 
Walhoekstraat op een perceel grond van de gemeente, 
alsook de investering in een nieuwbouw. Het is de bedoeling 
dit te realiseren gedurende de komende legislatuur. 
Natuurlijk is hier nog heel wat samenspraak nodig.  
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12. ONDERWIJS in 
GAVERE 

 
Enkele vaststellingen 

 
• Het aantal kinderen dat 

kleuter en/of lager onderwijs 
volgt in Gavere is groter dan 
het aantal kinderen van die 
leeftijdscategorieën. Ca. 1 250 
schoollopende leerlingen 
versus 1 200 kinderen,  
woonachtig in Gavere.  
De gemeente kent dus een 
‘aanzuigend’ effect, wat ook 
betekent dat een aantal 
kinderen door passanten en … 
in de Gaverse scholen 
terechtkomen, wat een impact 
heeft op de investeringen, … 
(o.a. in GBS Baaigem) 

 
• Gebaseerd op de resultaten in 

het middelbaar onderwijs 
kunnen de beide netten van 
het basisonderwijs in Gavere 
als uitstekend beschouwd 
worden 

 
• De evaluatie van de 

afschaffing van de 
schoolbussen voor voor- en 
naschools leerlingenvervoer is 
er nooit gekomen, nochtans is 
deze beoordeling absoluut 
nodig. 

 
• Gavere bevindt zich qua 

secundair onderwijs binnen 
een 4-tal aantrekkingspolen; 
de scholieren zijn dan meestal 
ook aangewezen op het 
openbaar vervoer: De Pinte – 
Gent, Oudenaarde, Deinze en 
Zottegem. 
 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA beseft heel goed dat investeren in 
onderwijs de overtreffende trap is van ethisch beleggen 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Wij willen absoluut inzetten op kwaliteitsvol 
basisonderwijs + verdere samenwerking tussen de netten 
stimuleren + ruimte maken voor innovatie, zonder daarom 
(dure) pioniers te willen zijn.  
 
Wij zullen waken over de integriteit en kwaliteit van het 
gemeentelijk basisonderwijs en daarbij ook de 
accommodaties in stand houden & duurzaam verbeteren, bv. 
aanpassingswerken en uitbreidingswerken in Baaigem en de 
infrastructuur in GBS Asper grondig herbekijken. 
 
Wij maken een omgevingsanalyse voor het 
basisonderwijs Gavere in functie van de 
mobiliteit/demografie. De samenwerking binnen de 
scholengemeenschap Gavere-Merelbeke wordt bestendigd. Er 
komt een grondige evaluatie van de afschaffing van de 
schoolbussen door een objectieve analyse op te maken van 
de cash (kosten, tarieven terugbetaling) en non-cash 
(mobiliteit, veiligheid aan de school) gevolgen van de 
afschaffing van de schoolbussen. 

 
Wij hechten meer belang aan een Flankerend 
Onderwijsbeleid voor alle Gaverse scholen en willen een 
aantal ondersteunende maatregelen bekijken en uitvoeren. 
Hierbij hoort een toelage aan de verschillende oudercomités 
van €3,00/ leerling/ jaar en we bekijken een financiële 
tussenkomst voor het schoolzwemmen van de kinderen.  

 
Secundair onderwijs 
Wij willen o.a. met de Lijn geregeld de effectiviteit van de 
verbindingen en voornamelijk van de kwaliteit van de haltes 
evalueren.  
Wij willen in 2019 onderzoeken of een tussenkomst in de 
abonnementskosten van scholieren administratief haalbaar 
en financieel betaalbaar is. 
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13. RECREATIEVE 
& COMPETITIEVE 

SPORT 
 
Enkele vaststellingen 
 
• Er is de groeiende tendens 

om individueel te sporten en 
de vrije tijd actief door te 
brengen, soms in competitie- 
maar frequent ook in 
recreatief sportverband. 

 
• Een intense jeugdwerking 

binnen de sportclubs is 
bijzonder lovenswaardig, 
maar vergt heel wat 
respectvolle menselijke 
inspanningen en budget. 

  
• De sportbehoeftenstudie 

heeft het Gaverse 
sportgebeuren in kaart 
gebracht, inclusief de 
aanwending/ nood aan 
accommodatie en locaties. 
De bouw van een sporthal 
wordt dan ook als een 
duidelijke conclusie naar 
voor gebracht. 
 

• Het eerder recreatieve 
(indoor) ‘sport’gebeuren 
verdient ook bestuurlijke 
aandacht, want het verbindt 
mensen en zorgt voor 
integratie. 

 
• Gavere is en blijft voor de 

beoefening van bepaalde 
sporten op de omliggende 
gemeenten aangewezen, 
o.a. zwemmen, … 

 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een beleid dat de 
inwoners aanzet tot sportbeoefening. 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Wij onderkennen de maatschappelijk behoeften om de vrijetijd 
op een actieve manier door te brengen.  
 
Wij respecteren dan ook heel bijzonder de vele bestuursleden 
allerhande die (soms enorm veel) tijd willen vrijmaken om 
anderen hun sport in clubverband te laten beoefenen. 
 
Wij willen verder instaan voor meer samenspraak tussen 
bepaalde sportverenigingen om tot een betere 
samenwerking en dus meer slagkracht te komen, zeker wat de 
jeugdwerking betreft.  
  
Wij willen de werking van de sportraad bestendigen; nl. 
de sportraad zien als een belangrijke adviesraad voor het 
bestuur. 
 
We willen het sportbehoeftenplan dringend actualiseren, 
gezien de veranderingen qua clubs, accommodatiewijzigingen, 
etc. Deze veranderingen wegen zowel door op indoor als de 
outdoor activiteiten en zijn de basis voor een haalbaar 
masterplan. Elementen als energetische duurzaamheid 
(isolatie, verlichting, ...), met hun impact op investeringen en 
exploitatie zijn uitermate belangrijk. 
 
Wij willen de realisatie van een nieuwe sporthal binnen de 
komende legislatuur op ons nemen (cfr punt 10). Even 
belangrijk zijn hierbij de mogelijkheden die de clubs krijgen om 
een financieel evenwicht te houden en dus te kunnen 
‘overleven’. 
  
Wij hechten belang aan de recreatiesport en willen daarom 
de opportuniteiten nagaan om o.a. de openbare pleintjes als 
speelterreinen in te richten en in te zetten op een 
bewegingsvriendelijke omgeving zoals een goed onderhoud 
van de finse piste, de aanleg van een avontuurlijke route, … 
 
Wij hechten veel belang aan de recreatieve ‘sporten’ binnen 
en willen daar ook de nodige inspanningen voor doen, door 
accommodaties te verschaffen en te onderhouden, zoals bv. 
het trefpunt ’t Eiland, het openstellen van de Bib, … . 
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14. De TOEKOMST 
van de  

SPORTDREEF 
 

Enkele vaststellingen 
 
• De Sportdreef en alles wat 

ermee samenhangt maakt 
deel uit van het Scheldevallei-
project (2001) 

 
• De hoofdtoon ligt daarbij op 

passieve (groene) recreatie, 
met het gedogen van de 
huidige sport- en recreatie-
accommodaties 

 
• Gaandeweg is is het belangrijk 

de ‘groene long’ functie 
volledig tot zijn recht te laten 
komen. Deze zone is uniek en 
bevindt zich op wandelafstand 
van het centrum van de 
gemeente. Kunnen we dit 
punt nog versterken? 

 
• Er is wel dringend een 

algemene opkuis nodig van de 
ganse Sportdreef, zowel qua 
zicht, rommel, gevolgen 
houtkap, … 

 
• Cruciale vraag: moet er dan 

per se een nieuwe sporthal in 
deze omgeving gebouwd 
worden, vlak nabij een aantal 
rustige woonblokken? 

 
• Interessant gegeven: wat 

gaat er gebeuren met het 
militaire domein over een 
paar jaar? 

 
• Deze zone telt ook heel wat 

verborgen hoekjes, waarvan 
hangjongeren nogal eens 
gebruik maken.  

 
• Verkeerstechnisch moet de 

situatie op orde gesteld 
worden, zowel qua parkeer als 
snelheidsaanpak.  

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot de verdere 
ontwikkeling van de Sportdreef in functie van zijn lange 
termijn perspectief in het Scheldevallei-project:  

 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Wij willen het uiteindelijke lange-termijn hoofddoel 
ondersteunen door dit gebied aan de Sportdreef verder te 
laten evolueren naar een gebied voor zachte, passieve 
recreatie. De speelmogelijkheden voor (kleine) kinderen 
worden natuurlijker geïntegreerd. 
 
Wij willen onderzoeken of een direct wandelpad tussen de 
Warande – De Weverij – achterkant gemeentehuis - en 
de Sportdreef mogelijk is. Dit nieuwe idee dient uiteraard 
nog in detail onderzocht te worden; o.a. kan dit functioneel, 
wat zijn de adviezen van andere instanties, welke 
investeringen, het onderhoud, de eigendomsrechten, etc.? 

 
Wij willen de huidige (sport-)accommodaties aan de 
Sportdreef behouden (o.a.  KFC Gavere-Asper, tennis, 
jeugd, atletiek en petanque blijven momenteel gebruiker), 
maar er komt wel een uitdoofscenario: eens een vereniging 
weggaat, wordt deze niet vervangen en wordt de 
accommodatie opgenomen in ‘het groene domein’.  
 
De rol van ’t Trefpunt ’t Eiland als dé basisstek voor de 
senioren wordt minstens behouden. 
 
Wij willen weten wat er achteraan de Sportdreef gebeurt, 
daarom – en uit hoofde van veiligheid – willen we een 
duidelijke toegangscontrole (slagboom – ID-registratie) 
voor iedereen die voorbij de hoofdparking rijdt.  
 
Wij houden een vinger aan de pols met Militaire 
overheid over de eventuele herbestemming van het militair 
domein. Onze interesse gaat voornamelijk het hellende 
gedeelte van het bos en de vijvers, als uitbreiding van de 
groene long functie van Gavere.  
Wij zijn trouwens grote voorstander van een invulling van 
het militaire domein door een andere Overheid, bv door de 
provinciale brandweerschool van Oost-Vlaanderen. 
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15. VERKEER, 
INFRASTRUCTUUR 

PATRIMONIUM 
 

Enkele vaststellingen 
 
• Gemeentelijk patrimonium 

verkopen = steeds éénmalig 
en onherroepelijk: 
Verkocht in 2013-2017:  
o Trefpunt Den Hul,  
o Pastorie Semmerzake, 
o Pastorie Dikkelvenne, 
o Pastorie Gavere, 
Verkocht door het OCMW:  
o Burelen aan de Schelde 
o Huis Onderstraat 
o Akkerland Asper 
 

• 160 km gemeentewegen te 
onderhouden: dit vergt 
planning en inzet van 
behoorlijk wat middelen 

 
• De 500.000 euro onderhoud 

voor de lokale wegen worden 
niet langer als slogan gebruikt, 
maar ook jaarlijks 
gespendeerd. Dit jaarlijkse 
programma moet een 
discussiepunt worden in de 
gemeenteraad en niet 
angstvallig door het College in 
de grootste geheimhouding 
behartigd worden. 

 
• De locatie van het Mobipunt 

(De Lijn) aan de 
Brandweerkazerne wordt 
slecht onthaald door de 
bevolking van Gavere-
centrum. Dit moet dringend 
herbekeken worden vooraleer 
de investeringen uitgevoerd 
worden. 

 
• De properheid en netheid van 

het straatbeeld kan veel beter 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot het behoud van het 
resterende gemeentelijk patrimonium & een planmatig 
herstel en onderhoud van de gemeentewegen. 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Wij willen een aantal grotere werken, grotere projecten 
realiseren.  
Veel hangt evenwel af van de rioleringsbudgetten van Farys: 
de aanleg van een ontdubbelde riolering en de heraanleg van 
de wegenis in de volgende straten: 

In de Pontweg, Leebeeklaan en Luxemburgstraat: 
deze laatste is een lokale weg van groot belang, gezien ook 
de kruising met de Stationsstraat.  
In de Veldstraat: typische piekuren-straat, met een zeer 
heterogeen patroon: deels recht en overzichtelijk met 
hoge snelheden tot gevolg, deels smal met een heel dichte 
bebouwing, geen/smalle voetpaden en de aanwezigheid 
van een school.  
In de Gentweg: snel duidelijkheid nodig i.v.m. het behoud 
van de geklasseerde muur met een impact op de breedte 
van de weg, het voetpad en de parkeermogelijkheden. 

 
Wij willen het 160 km lang wegenisnetwerk in Gavere 
deftig onderhouden en daarvoor dan ook jaarlijks een 
budget van 500 000 euro voorzien. Dat programma wordt 
openbaar besproken en goedgekeurd in de gemeenteraad. 
Wij willen ook een algemene check-up maken van de in- en 
uitrijmogelijkheden bij garages. 
 
Wij willen ook kleinere projecten aanpakken, zoals de 
(moeilijke) parkeer-situatie in de Aalbroekstraat bestuderen 
en eventueel aanpassen en een concrete, dringende 
samenwerking met de Lijn opzetten voor de uitvoering van 
een Mobipunt.  
 
Wij willen acties ondernemen om de veiligheid van de 
zwakke weggebruiker beter te garanderen, zoals o.a. de 
voltooiing van een voetpad in de Biesstraat, de voetweg 
Gavere (‘melkwegeltje’), en tal van andere acties.  
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16. VEILIGHEID 
 

Enkele vaststellingen 
 
• Politie: Gavere maakt deel uit 

van de Politiezone Leie en 
Schelde, samen met De Pinte, 
Nazareth en SM Latem 
o De Zone investeert in een 

nieuw Politiegebouw langs 
de N60 in Nazareth  

o De samenwerking binnen de 
Zone is goed 

o We missen wel een (meer 
proactieve) aanpak qua 
buurtwerking, eerder dan 
een boetegerichte aanpak 

o Blijvend toezien op de 
financiering, want de 
jaarlijkse bijdrage Gavere is 
méér dan 1 M euro/jaar. 
 

• De integratie van niet-
Belgen is héél belangrijk voor 
de buurt. In bepaalde wijken 
ondervindt de burger vandaag 
last en ongemak van mensen 
die zich niet aan ons gekende 
maatschappelijk model 
houden. Iedereen moet weten 
dat er naaste de rechten ook 
plichten zijn. 

 
• Brandweer: de vrijwillige 

brandweer van Gavere is 
geïntegreerd in de Brandweer 
Zone Centrum (Gent).  
o De kost voor Gavere is nu 

beduidend kleiner 
o De kloof met de burger is 

wel beduidend groter en de 
individuele service-verlening 
heel wat duurder 

o Het respect vanuit de Zone 
voor de Brandweer-
vrijwilligers Gavere lijkt 
minimaal: de terugloop qua 
aantal manschappen is dan 
ook aanzienlijk en kan dan 
ook een reële impact hebben 
op de veiligheid en 
hulpverlening. 
 

• Verkeersveiligheid: de 
dwaze regel bestaat dat de 
oppositie vandaag geen 
punten kan agenderen op de 
‘verkeerscommissie’. 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een beleid dat de 
maximale veiligheid garandeert voor zijn inwoners en hun 
eigendommen. 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
  
Wij willen de politionele (buurt)werking sterker 
aanzwengelen door een verhoogde aanwezigheid op straat, 
door ‘meer te reclameren’ en minder ‘te schrijven’. Dit gaat 
over het aanpakken van de ‘slordigheid’ en ‘gebrek aan 
respect’ op velerlei gebied: parkeren op de stoep & op 
mindervalidenparkeerplaatsen, niet-aangevraagde inname 
van het openbaar domein en tal van andere ergernissen. Dit 
gaat over het opvoeren van snelheidscontroles, mét veel 
meer feedback naar de bevolking; straten met hoge % 
snelheidsovertredingen moeten structureel geëvalueerd 
worden, o.a. via de adviezen van de ‘Verkeerscommissie’.  
 
Wij willen de goeddraaiende BIN-werking behouden en 
zonodig versterken.  
Wij vinden het noodzakelijk om de bevolking regelmatig te 
informeren van de resultaten qua GAS-boetes. 
 
Wij vinden dat er snel én duidelijk - op alle gebied - een veel 
groter respect moet betoond worden vanwege de 
brandweer Zone Centrum t.o.v. de vrijwillige brandweerlui 
van Gavere.  
Zo moet er dringend actie ondernomen worden om de 
vrijwillige brandweerlieden van Gavere terug te motiveren, 
niet alleen met woord, maar ook met concrete afspraken, … 
Verder moet de communicatie met de Zone duidelijk beter 
zijn en en ook alle niveaus bereiken 
 
Wij willen continue aandacht vestigen op de zwakke 
weggebruiker en een logische, veilige 
verkeersdoorstroming nastreven door systematisch en 
proactief adviezen in te winnen bij alle stakeholders 
(verenigingen, bedrijven, adviesraden, buurgemeenten, 
overheid, scholen, …), maar ook scherp en systematisch 
toezien op de goede uitrusting qua fietsverlichting e.d..  
 
We willen het belang van de ‘Verkeerscommisie’ 
aanscherpen, met als hoofddoel zich te richten op de 
noodzakelijke structurele aanpassingen met enige ruimte 
voor de occasionele problematieken.  
 
Verder ondersteuning van een anti-drugsbeleid, o.a. via 
de PISAD-werking en de nodige contacten met De Kiem. 
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17. CREATIEF 
OMGAAN MET 

KERKGEBOUWEN 
 
Enkele vaststellingen 

 
• Het actieve katholieke 

kerkgebeuren vermindert 
stelselmatig. De 
gemeentelijk overheid past 
(wetmatig) de jaarlijkse 
operationele tekorten en de 
investeringstekorten bij. De 
30 % subsidie-regel blijft 
gehandhaafd. 

 
• Toekomst en realiteit:  
o nu 1 pastoor voor de 6 

parochies van Gavere; 
nog slechts de kerken van 
Asper en Gavere in actief 
gebruik 

o over enkele jaren 1 
pastoor voor de 12 
voormalige parochies van 
de gemeenten Gavere, 
Nazareth, De Pinte en 
Latem.  

 
• 4 kerken (deels Asper, 

Baaigem, Semmerzake en 
Vurste) zijn geklasseerd.  
o De subsidieregeling 

(Erfgoed) blijft van 
kracht. Onroerend 
erfgoedbesluit bepaalt 
subsidieprioriteiten. 

o Een zeer groot renovatie-
project voor Asper-kerk is 
voorzien: 3 M euro in 
totaal en 1 M euro 
bijdrage vanuit de 
gemeente.  

o Er zijn sowieso grote, 
jaarlijkse werkings-
kosten, zoals deze voor 
onderhoud, verwarming, 
verzekeringen, … 
  

• Open vragen:  
o Andere dossiers qua 

renovatiewerken? 
o Bewaring kerkschatten? 

 
• De situatie rond de 6 

pastorieën: 
o Asper: recent verkocht 
o Semmerzake: verkocht 
o Gavere: wordt verkocht 
o Dikkelvenne: verkocht 
o Baaigem: staat leeg 
o Vurste: jeugdclub Avalon 
 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt er zich toe de niet langer 
gebruikte kerken leeg te laten staan, terwijl o.a. het 
‘middenveld’ om plaats verlegen zit. Neven- & herbestemming 
is een noodzaak!  
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Wij willen duidelijkheid krijgen over de laatste stand van zaken 
betreffende hét kerkenbeleidsplan voor de 6 parochies van 
Gavere. De impact van het Agentschap Onroerend Erfgoed is 
belangrijk. Verder willen we ook gesprekken aanknopen met het 
CKB, de bisschoppelijke diensten, de potentiële én huidige 
gebruikers. 
 
Wij willen een zicht hebben op de voorziene investeringen en de 
al aangegane verbintenissen en ook een zicht op de burgerlijke 
verplichtingen van de gemeente. Op korte termijn worden 
uiteindelijk slechts 2 kerken behouden voor de kerkelijke liturgie 
(Gavere en Asper). De wettelijke verplichting tot behoud van de 
‘historische gebouwen’, zeker wanneer het geklasseerde kerken 
betreft, blijft.  
 
Wij willen het participatieproject ‘Kerk in het Midden’ als 
methode ondersteunen om tot beslissingen te komen over de 
herbestemming/nevenbestemming van de kerkgebouwen. Door 
de provincie wordt een breed-georiënteerde participatieve 
aanpak op parochiaal niveau voorgesteld, in wezen startende 
vanaf nul. Aangezien wespreken over 4 leegstaande kerken is 
een participatieve rol van de gemeente héél belangrijk. Er is een 
helikopterbenadering noodzakelijk in functie van de 
maatschappelijke gemeentelijke noden in álle (deel)gemeenten 
versus het ruime aanbod van de huidige 4 beschikbare 
kerkgebouwen, rekening houdend met evolutie naar de 
toekomst.  
 
Wij erkennen de waarde van de kerk als ankerpunt in onze 
dorpen.  
 
Wij willen op korte termijn een grondige aftoetsing van de 
volgende potentiële neven-/herbestemmingen en van het 
financieel plaatje om dat te realiseren: 
 
o Klassiek, wekelijks actief gebruik van de kerken van Gavere 

en Asper 
 
o Een kerk omvormen tot een ‘Trefpunt voor muziek’, met 

de gebruikscombinatie tussen de Koninklijke Fanfare Sint 
Cecilia (repetities, optredens, …) en een degelijk 
muziekonderricht. 

 
o Een kerk herinrichten als een ‘Trefpunt voor 

verenigingen’, zodat het GOR kan ontlast worden van 
eetfestijnen, … en andere evenementen waarbij het 
‘horecagebeuren’ een rol speelt. 
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• Gavere durft/ N-VA werd tot 
dusver door het huidige 
bestuur geenszins 
betrokken bij de opmaak 
van o.a. het 
kerkenbeleidsplan, … 

 

 
o Een kerk inrichten als een ‘Trefpunt voor Erfgoed’, deels 

als een archief voor alle kerkdocumenten en deels als 
permanent museum & tentoonstellingsruimte voor de kerk- 
en andere wereldse schatten. 

 
o Een kerk inrichten als een ‘Trefpunt van beleving’ en o.a. 

gebruiken als ‘blokruimte’ voor studenten, ondersteunende 
basiseducatie, als ‘mediteer- of belevingsruimte’, … 
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18. De MARKT in GAVERE  
 

Enkele vaststellingen 
 
• De Markt van Gavere is heel specifiek en 

vrij uniek: vrij lang en smal en 
daarenboven hellend in 2 dimensies. Dit 
is een (ambetant) gegeven en niet 
zomaar te veranderen. 
  

• De primaire functie van de Markt, noch 
de consequenties ervan zijn vandaag 
uitgeklaard; is de functie van de Markt 
nu: 
o Parkeren, korte of lange termijn? 
o Doorgaand verkeer of alleen 

verblijfsverkeer? 
o Verblijfsruimte en/of ontmoetings-

plaats voor eigen inwoners & 
toeristen? 

o Winkelcentrum? 
o Combinatie van? 

 
• Het voorlopige plan ligt evenwel zwaar 

onder vuur bij de omwonenden: 
o Waterpartijen: noodzaak? 
o Parkeren = minimaal, een 

onverantwoord idee om een parking 
aan te leggen op het achterliggend 
terrein dicht bij de markt 

o Grote onduidelijkheid bij de 
parkeerfaciliteiten voor omwonenden.  

o Kiosk: noodzaak? 
 

• Liefst €92 000 werd voorzien en deels 
uitgegeven als studiekosten, maar een 
(definitief) plan werd nooit voorgelegd 
aan, laat staan goedgekeurd door de 
gemeenteraad. 

 
• Huidige stand van zaken:  
o Geen goedgekeurd ontwerp 
o Geen budget gekend en nul euro 

voorzien in het meerjarenplan  
o Geen uitvoeringsplan  

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot het 
evalueren van de situatie van de Markt én qua 
functionaliteit (aantrekkingskracht, activiteit, …) én 
qua infrastructuur (2 fasen beleid): 

 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA:  
 
 
Wij willen nagaan wat de ‘ideale’, toekomstige 
visie en randvoorwaarden zijn van de Markt, op 
basis van de wensen en belangen van omwonenden 
én … passanten, de verkeersdoorstroming & 
parkeerbeleid, de beschikbaarheid & potentiële groei 
van handel & horeca, het beschikbare 
investeringsbudget en de tijdelijke innames met o.a. 
kermis en maandagmarkt.  
 
Dringend – fase 1 - korte termijn: beter 
begaanbaar maken van het middendeel van de 
Markt.  
We kiezen voor een beter begaanbare 
wegbedekking, met behoud van de huidige 
wegenissen qua uitvoering, maar willen nagaan of de 
beide rijrichtingen behouden moeten blijven. We 
willen nazien om de parkeerplaatsen veel efficiënter 
te ordenen en de Markt aangenamer te maken om er 
te vertoeven. 
 
Hoge impact - fase 2 - langere termijn: de Markt 
‘omvormen’ & activiteiten integreren in functie 
van het bevonden evenwicht qua bewoning, handel 
& horeca, verkeer en parking, ontmoeting en budget.  
 
Wij willen de huidige marktfunctie (maandag-
markt) intenser maken door meer overleg en door 
te peilen bij belanghebbenden (bezoekers, klanten, 
omwonenden, lokale handelaars en marktkramers) 
naar beste locaties, markturen organiseren en in 
samenspraak met hen een herschikking van de 
maandagmarkt overwegen en uitvoeren. 
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19. RESPECT voor de 
schaarse OPEN RUIMTE 

en voor LAND- & 
TUINBOUW 

 
Enkele vaststellingen 

 
• De open ruimte versnippert: het behoud 

van de open ruimte in buitengebied wordt 
moeilijker, want deze moet steeds 
multifunctioneler worden 

 
• Elk van de 6 Gaverse dorpen heeft zijn 

geschiedenis, identiteit, eigenheden en 
verhalen. Sommige inwoners houden 
daar nog heel sterk aan vast. 

 
• Beleid rond trage wegen beperkt zich 

momenteel tot namen geven en 
inhuldigen, daar waar een dynamischer 
aanpak gewenst is. 

 
• 62 % van de beschikbare grond in Gavere 

is ‘cultuurgrond’ en komt dus in 
aanmerking voor landbouw 

 
• De Land- en Tuinbouwraad kwam in 

Gavere amper 2 maal samen op 6 jaar 
tijd! Dit kan niet! 

 
• Een agrarisch gebied heeft een positieve 

invloed op het toeristisch aanbod van een 
gemeente of regio 

 
• Steeds minder mensen kennen oorsprong 

van voedsel of hoe het geproduceerd 
wordt  

 
• Interesse voor plattelands- en 

landbouwbeleving groeit 
 

• De maatschappij stelt zeer hoge eisen 
aan aanpak/ productiemethoden 

 
• Politiek gezien delft de Land- en tuinbouw 

het onderspit tegen natuur, milieu en 
dierenwelzijn 

 
• Jaarlijkse Boerderijstraat in Gavere is een 

succesvol gebeuren  

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een groot 
respect voor land- en tuinbouw en tot het behoud 
van de resterende open ruimtes in de verschillende 
deelgemeenten  
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA:  
 
Wij maken een Plattelandsbeleidsplan vanuit het 
idee ‘vrijwaring van de schaarse open ruimtes in 
Gavere en de eigenheid van ons platteland’. Laat de 
dorpen in Gavere landelijk blijven en behandel elk 
dorp evenwaardig. We ondersteunen de familie 
gebonden land- & tuinbouw; we streven naar een 
evenwicht landbouw en Milieu door het versterken 
van de dorpsfuncties via allerlei projecten (Leader, 
PDPO, ...). 
 
Wij zien een actieve rol in het (passieve) 
plattelandstoerisme en een interveniërende rol in 
het samengaan van alle platteland-gebruikers 
(wandelaars, boeren, fietsers, ruiters, quads, ...).  
Wij staan voor het behoud van historische sites 
en relicten: o.a. veldkapelletjes, ommegangen, ... 
en streven naar maximalisatie van de 
subsidiemogelijkheden. 

 
Wij willen duidelijke operationele afspraken 
maken op velerlei terreinen: het ruimen van 
grachten & slibverwerking, erosiebestrijding, het 
respecteren van de beheersovereenkomsten i.v.m. 
Scheldevalleiproject e.a..  

 
Wij willen een positieve beeldvorming & 
sensibilisatie van de land- en tuinbouwsector 
ondersteunen in Gavere en de Land- en 
Tuinbouwraad in Gavere terug activeren 

 
Wij willen het Trage wegenplan (2011) verder 
implementeren en de Atlas der Buurtwegen (1841) 
actualiseren. We willen recreanten informeren over 
‘hoffelijk gedrag langs de wegen’ en zo zwerfvuil 
helpen voorkomen.  
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20. OPENBAAR DOMEIN 
& PUBLIEKE RUIMTE 

 
Enkele vaststellingen 

 
• Het beheer van het openbaar domein 

is een kerntaak voor het 
gemeentelijk beleid 

 
• Innames door derden van het 

openbaar domein zijn dikwijls een 
bron van ongemak, frustratie en 
hinder voor de burger 

 
• Onderhoud van de waterlopen laat in 

vele gemeenten te wensen over 
 

• Afstemming tussen openbare 
werken en werken aan 
nutsvoorzieningen verloopt niet 
altijd optimaal 

 
• Het openbaar domein draagt sterk 

bij tot de ‘verharding van 
Vlaanderen’. De burger wordt 
verplicht om grote oppervlakten van 
waterdoorlatende materialen te 
voorzien; de nieuwe gemeentelijke 
parking aan Sportdreef is één 
asfaltvlakte.  

 
• Door het verbod op herbiciden en 

pesticiden vertonen heel wat 
‘groene’ hoeken en kanten een zeer 
slordig uitzicht. Het is niet evident, 
noch betaalbaar alle openbare 
ruimten altijd ‘onkruidvrij’ te 
houden. 

 
• Het bestuur heeft enerzijds het 

machinepark voor de technische 
dienst grondig vernieuwd en heeft 
anderzijds meer dan ooit derden 
ingeschakeld om in opdracht te 
werken.  

 
• Een strooiplan bij sneeuwval is 

bekend en wordt toegepast; dit plan 
is aan te vullen met een strooiplan 
voor enkele cruciale fiets-
verbindingen 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
Gavere durft/ N-VA verbindt zich tot een 
ordentelijk en degelijk gebruik en onderhoud van het 
openbaar domein. 
 
Beleidsverbintenissen van Gavere durft/ N-VA: 
  
 
Alleen via duidelijke afspraken kan een inname van 
het openbaar domein (tijdelijk of eerder lange 
termijn) toegestaan worden. De voorwaarden worden 
door de gemeenteraad vastgelegd. 

 
Wij willen meer aandacht bij ontwerp & plannen maken 
voor een aantal elementen niet alleen als beheerder van 
het openbaar domein (wegenaanleg, palen, voetwegen, 
verkeersborden,  …), maar ook voor rolstoelgebruikers 
en kinderwagens. Misschien beter ook fietspaden 
eerder in asfalt aanleggen dan in beton en meer 
rekening houden met de breedte van 
landbouwmachines, brandweerwagens en dergelijke.  
 
Wij willen absoluut meer aandacht voor operationele 
zaken: o.a. beter toezicht op derden die in opdracht van 
de gemeente werken, het onderhoud van 
ontmoetingsplaatsen in de dorpen en van de bestaande 
fietsinfrastructuur + het strooiplan.  

 
Wij willen de burger betrekken bij het ‘onderhoud van 
het openbaar domein door inwoners ‘te vragen’ om 
mede het openbaar domein, lokale bloem- en 
minigrasperken (mee) netjes en proper te houden; we 
maken hierbij afspraken vanuit een goodwill-principe.  
 
Wij willen actief de burgerzin stimuleren ten bate van 
de plaatselijke netheid van de voet- & fietspaden. 

 
Wij starten een inventarisatie op van de Gaverse 
waterbronnen: water wordt meer en meer een 
schaars goed en een betere benutting is dus aan te 
bevelen.  
 
Wij willen een gelijkaardige kerstversiering & 
zomerbebloeming in de 6 dorpen. 
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Interessant bijkomend cijfermateriaal: 
 

21.  (SOCIAAL) 
WONEN in Gavere 

 
Enkele vaststellingen 

 
• De gemeente Gavere leeft 

onder een vrij grote 
verstedelijkingsdruk met een 
bevolkingsaangroei van 6.4 % 
op 12 jaar.  
 

• Deze groei situeert zich 
voornamelijk in Asper (+6%), 
in Dikkelvenne (+21 %) en in 
Semmerzake (+7 %).  Asper 
is niet langer landelijk te 
noemen, net als Gavere! 
 

• De gemeente Gavere telt nu 
400 inwoners/ km², een stuk 
hoger dan Nazareth (327 
inw./ km²), Zingem (314 
inw./ km²) en Zwalm (237 
inw./km²).  

 
• Momenteel is er grote 

onduidelijkheid qua inplanting 
van nieuwe sociale woningen: 
achter de Horizon of komt 
daar nu plots een parking? 
Verkaveling Ommegang 
Asper? 

 
• Het toenmalige College 

keurde in 2007 – 2009 een 
aanvraag door dezelfde 
promotor tot realisatie van 25 
woningen in dezelfde zone 
Ommegang unaniem NIET 
goed.  

 
• Het huidige College is nu wél 

akkoord met een 100 + 100 
additionele woningen.   

 
• Audit Vlaanderen (Vlaamse 

Overheid) onderzoekt 
momenteel het dossier 
Ommegang.  

 
• De gemeente moet voldoen 

aan de opgelegde normen qua 
sociale woningen.  
Verschillende projecten in 
Gavere staan voor diverse 
redenen momenteel ‘on hold’ 
 

 
 

Met Gavere durft/ N-VA kiezen voor een  
 voor alle Gaverlingen 

 
 Gavere durft/ N-VA verbindt zich héél duidelijk om 

een halt toe te roepen aan de toenemende verstedelijking; 
om de realisatie van de noodzakelijke additionele sociale 
woningen, binnen de beperkingen van de goedgekeurde 
plannen en overheidsvoorschriften; om steeds rekening te 
houden met de realiteit van de bestaande 
bevolkingsdichtheden & de impact op de mobiliteit bij het 
aansnijden van woonuitbreidingsgebieden 
 
Beleidsverbintenis van Gavere durft/ N-VA: 
 
 
Gavere durft/ N-VA wil de potentiële verkaveling 
Ommegang NIET ondersteunen omdat: 
 
• 100 + 100 additionele woongelegenheden op 12 ha. 

allicht leiden tot ca. 500 additionele inwoners 
• De hoge bevolkingsoverdruk nog hoger zal worden want 

de bevolkingsdichtheid van Asper zal dan stijgen naar 
860 inw./ km², wat méér is dan het dubbele van Groot-
Gavere 

• Noch de verkeersafwikkeling, noch de omgeving 
(scholen, handel, …) voorzien is op een dergelijke 
uitbreiding van bewoning 

• De bevolking niet kan opdraaien voor het winstbejag 
van de promotor (tussen de 5 en de 9 miljoen euro) 

• Er in totaal wel 52 ha. woonuitbreidingsgebied 
voorhanden is in Groot Gavere, dus niet alleen in Asper. 

• De verkeersdoorstroming in Asper-dorp is nu al 
problematisch, laat staan met zoveel inwoners erbij. 

 
Er bestaat vandaag alleen een Principieel Akkoord 
(Priak) voor het project Ommegang; er is geen 
verkavelingsplan ingediend, er werd dus geen 
Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP) goedgekeurd. 
 
Wij moeten steeds een breed maatschappelijke 
debat aangaan wanneer welk 
woonuitbreidingsgebied kan en mag aangesneden 
worden: 
• De Gecoro moet een objectieve afweging maken bij een 

potentieel, aan te snijden woonuitbreidingsgebied 
(WUG). 

• De impact op de lokale mobiliteit én de potentiële 
serviceverlening (scholen, winkels, …) in de omgeving 
moet ook heel duidelijk én objectief onderzocht worden. 

• Driejaarlijks herbekijken van de woonbehoeften. 
 
Wij zijn uitermate geïnteresseerd in de resultaten 
van Audit Vlaanderen voor wat betreft het project 
Ommegang.   
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Oppervlakte
2005 2017 aantal in % in ha 2005 2017

Asper 4232 4482 250 5,91% 579 731 774
Baaigem 565 582 17 3,01% 379 149 154
Dikkelvenne 1889 2290 401 21,23% 899 210 255
Gavere 2819 2816 -3 -0,11% 436 647 646
Semmerzake 1446 1550 104 7,19% 450 321 344
Vurste 1051 1046 -5 -0,48% 449 234 233
totaal Gavere 12002 12766 764 6,37% 3192 376 400

Inwonersevolutie 2005 - 2007
aantal inwoners toe/afname Inwoners / km²
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22. Hoe GELDIG stemmen? 
- Een vraag die ons regelmatig gesteld wordt -  

 

Om te weten hoe geldig te stemmen, is het interessant te weten hoe die stemmen in de 
namiddag verwerkt worden. Wij proberen het zeer eenvoudig voor te stellen. 

Eerste telling – deze bepaalt het aantal zetels van de 23: in de telbureaus worden de 
‘kiesbakken’ van een aantal stemlokalen (volgens loting) samengebracht, geopend en de 
stembrieven worden grondig bekeken en getrieerd:  
• De ongeldige stembrieven (blanco’s, gestemd op verschillende lijsten, …) worden apart 

gehouden (toch ca. 10 %). 
• De geldige stembrieven worden verzameld per lijst, ONGEACHT hoeveel bolletjes er per 

lijst gekleurd zijn; elke geldige stembrief vertegenwoordigt 1 stem bij het bepalen 
van het aantal zetels.  
Deze stembrieven worden per lijst geteld, vervolgens wordt het bekomen cijfer gedeeld 
door 2, dan door 3, … en de 23 zetels worden telkens een voor een aan de grootste 
quotiënten toegekend (systeem Imperiali)  

 

Tweede telling – deze bepaalt wie voor elke lijst in de behaalde zetels zal zetelen: 
de geldige stembrieven worden per lijst opnieuw bekeken en de bolletjes worden geturfd: 

• De kop- of lijststemmen worden opgeteld en genoteerd 
• Per kandidaat worden de gekleurde bolletjes – de voorkeurstemmen - geteld en deze 

kandidaten met de hoogste scores zetelen, tot wanneer het aantal behaalde zetels 
(zie eerste telling) ingenomen is. 

• Eén uitzondering: de eerste niet-verkozene op de lijst kan nog genieten van een bepaald 
deel van de behaalde kop- of lijststemmen, die bij zijn/haar voorkeurstemmen geteld 
worden en daardoor een collega-kandidaat van zijn plaats kan wegdrummen. De 
berekening zelf laten we hier achterwege. 

 
Conclusie: om geldig te stemmen, mag je als volgt de bolletjes kleuren: 
 

Je moet: Steeds op dezelfde lijst blijven 
(uiteraard liefst op de lijst van Gavere 
durft/ N-VA – lijst nr 7 bolletjes kleuren). 
 
Je mag: Alleen een kop- of lijststem geven: 
geldig als 1 stem (telling 1) voor de bepaling van 
het aantal zetels en de eerste niet-verkozene 
‘profiteert’ van deze lijststemmen bij de 2de 
telling. 

Je mag: Een lijststem én een bolletje kleuren 
bij één of meerdere kandidaten van die lijst: 

Dit is een geldige stem en telt als 1 stem voor de 
bepaling van het aantal zetels (telling 1) 

Elke kandidaat krijgt één geldige voorkeurstem 
(telling 2); de kandidaten met de meeste 
voorkeurstemmen zetelen.   

Je kan best:  

Best kies je op lijst nr 7, de lijst 
Gavere durft/ N-VA:  

Een bolletje kleuren bij één 
of meerdere kandidaten. 

Dit is een geldige stem en telt als 1 
stem voor de bepaling van het aantal 
zetels (telling 1) 

Elke kandidaat krijgt één geldige 
voorkeurstem (telling 2); de 
kandidaten met de meeste 
voorkeurstemmen zetelen 

 


